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ACTA NÚM. 125 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
M. José Feijóo Rey 
Carles Gispert Pellicer 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Virginia Luzón Fernández 
Sara Moreno Colom 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils  
Jaume Farrés Vicén  
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes  
Joaquín Gairín Sallán 
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez  
Antoni Méndez Vilaseca  
Maria José Recoder Sellarés  
Héctor Sala Lorda 
Esther Zapater Duque  
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra  
Beatriz Ferrús Antón 
Jordi Obiols Llandrich  
Natividad Ramajo Hernández 
 
Director d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat  

A Bellaterra, a les 9,45 h del dia 27 de 
setembre de 2018, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona sota la 
presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi la doctora Cristina 
Riba Trepat, secretària general; el doctor 
Francisco Lloret Maya i la doctora Anna 
Marbà Tallada, representants del 
professorat claustral; i el senyor Gabriel 
Masfurroll Lacambra, president del 
Consell Social, i les senyores Tania Nadal 
Vicens i Mariona Serra Pagès, 
representants del Consell Social. No hi 
assisteixen el doctor Antonio Santisteban 
Fernández, director del Departament de 
Didàctica de la Llengua, de la Literatura i 
de les Ciències Socials; la doctora Dolores 
Jaraquemada Pérez de Guzman, directora 
del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d’Immunologia; les doctores 
Carme Armengol Asparó, Eva Anduiza 
Perea i Marta Padrós Castells i el doctor  
José María Perceval Verde,  representants 
del professorat claustral; i les senyores 
Júlia Castells Bou, Laura Ruiz Hernández i 
Mercè Terès Magrí i el senyors Josep 
Maria Descals Saez i Daniel Martí Tubau 
representants de l’alumnat claustral . Hi 
assisteix, amb veu i sense vot, la senyora 
M. Dolors Pey Vilanova, secretària general 
adjunta. Com a convidats hi assisteix, amb 
veu i sense vot, la senyora Estel Oleart 
Marine, presidenta del Consell 
d’Estudiants de la UAB. 
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Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Laura Gisbert López 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade  
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
 

 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de la rectora 
3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

3.1. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
d’universitat 

3.2. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractat 

3.3. Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professor 
agregat 

4. Afers acadèmics: 
4.1. Extinció de títol de grau propi 
4.2. Modificació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 

5. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
5.1. Modificació del Reglament de l’Escola de Postgrau 
5.2. Modificació del Reglament del Departament de Medicina i Cirurgia Animals 
5.3. Creació de l’Institut de Recerca de l’Esport 
5.4. Reconeixement de la Unitat Associada INC-VHIR en Teràpia Gènica 

6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
7. Nomenament de doctor Honoris Causa de la Facultat de Traducció i d’Interpretació 
8. Afers de tràmit: 
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8.1. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador. Avaluació AQU 2018 

9. Torn obert de paraules 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dóna la benvinguda als membres del Consell de Govern i 
informa que la doctora Riba, secretària general, està de baixa i que temporalment les 
seves funcions són assumides pel vicerector d’Economia i de Campus, doctor Carles 
Gispert, en qualitat de suplent de la secretària general, a qui dóna la paraula perquè 
informi de les incidències d’avui en la composició del Consell. 
 
El secretari general suplent informa que avui s’incorporen com a membres del Consell 
de Govern el doctor José María Perceval Verde, professor del sector A; la doctora 
Natividad Ramajo Hernández, directora del Departament de Comunicació Audiovisual i 
de Publicitat; el doctor Héctor Sala Lorda, degà de la Facultat d’Economia i Empresa i el 
doctor Antoni Santisteban Fernández, director del Departament de Didàctica de la 
Llengua, de la Literatura i de les Ciències Socials, en substitució de la doctora Maria 
Jesús Espuny Tomás, la doctora Maria Gutiérrez García, el doctor Diego Prior Jiménez i 
la doctora Teresa Colomer Martínez, respectivament, també causa baixa el senyor 
David Montpeyó Garcia-Moreno, estudiant de doctorat; a tots ells agraeix la tasca 
portada a terme com a membres del Consell de Govern. Tot seguit, passa al primer 
punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El secretari general suplent informa que la proposta d’acta s’ha enviat als membres del 
Consell de Govern i informa que el gerent ha presentat una esmena en el sentit que es 
reculli al punt 5 de l’ordre del dia, referent l’aprovació de l’oferta pública d’ocupació 
del personal d’administració i serveis de la UAB per a l’exercici 2018, el que va dir en la 
seva intervenció: Finalment, el gerent afegeix que en relació amb la promoció interna 
del personal funcionari, el percentatge corresponent s’aplicarà per fer promoció interna 
bàsicament a l’escala de gestió i a l’escala tècnica si és el cas, la qual cosa s’ha 
comprovat a la gravació, per la qual cosa proposa l'aprovació de l'acta amb la 
incorporació d'aquesta esmena. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió 
del dia 10 de juliol de 2018. 
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2. Informe de la rectora 
 
La rectora informa, en primer lloc, de l’activitat de la Conferència de Rectors de les 
Universitats Espanyoles (CRUE) i de la darrera sessió del Consell d’Universitats, explica 
que l’objectiu que hi ha plantejat en aquests moments és la modificació de la llei 
d’universitats, la qual cosa tot i que és pràcticament inviable degut a l'actual calendari 
polític valora molt positivament ja que suposa iniciar el debat respecte a aquesta 
qüestió; en aquest sentit, comenta que el rector de la Universitat de Lleida, en la seva 
condició de president de la CRUE, s’ha entrevistat amb diverses forces polítiques i ha 
constatat que hi ha un acord general en que la iniciativa per a la modificació de la llei 
provingui de les universitats, alhora que comenta també que els rectors de les 
universitats catalanes consideren que cal fer propostes de modificació d'aspectes 
puntuals que es puguin aprovar per la via de llei ordinària o decret llei i que, per tant, 
no tinguin caràcter orgànic. Així mateix, la rectora diu que el Ministeri de Ciència, 
Innovació i Universitats veu bé fer reformes parcials de la llei i per això al Consell 
d’Universitats s’han creat tres comissions: una de personal docent i investigador (PDI), 
una altra d’estudis i una tercera de temes lligats a aspectes internacionals. Per altra 
part, la rectora informa d’una propera convocatòria de la Unió Europea en relació amb 
un pla pilot que afecta a cinc programes dirigits a universitats europees que 
imparteixin titulacions de grau i màster amb el mateix programa i que preveu que 
rebin un finançament al respecte, explica que la UAB també està treballant en aquest 
tema i que ja hi ha una proposta concreta dels vicerectors de relacions internacionals a 
través de la ECIU (Consorci Europeu d'Universitats Innovadores) 
  
D’altra banda, la rectora explica que el Ministeri està treballant en una modificació de 
la Llei de pressupostos de l’any passat en la que finalment no es va incloure la proposta 
d’estabilització dels professors interins i diu que aquest punt està en procés de 
rectificació. 
  
També explica la rectora que el Ministeri està treballant en l’Estatut del PDI, en el tema 
dels projectes de recerca i la conseqüent modificació de la Llei de contractes del sector 
públic, així com també en la revisió de les tasques d’auditoria dels projectes de recerca 
i anuncia que el Ministeri convocarà més becaris FPI i noves modalitats de beques per 
a estudiants. Així mateix informa que s'han creat al Consell d'Universitats les 
comissions d'acreditació de centres i que s'està treballant en els procediments 
corresponents. 
  
D’altra banda, la rectora informa que la Inspecció de Treball està analitzant el tema de 
les beques de col·laboració arran d’una inspecció que va fer a la Universitat Rovira 
Virgili. 
 
Pel que fa al tema dels màsters que ha estat objecte de diversos articles i comentaris 
als mitjans de comunicació, la rectora lamenta la confusió que s’ha generat sobre el 
funcionament de les universitats i explica que a la UAB els màsters i postgraus propis 
tenen els mateix os mecanismes de control que els oficials, alhora que comenta la 
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necessitat de fer un esforç per garantir la qualitat de tota la formació que ofereix la 
Universitat. 
  
Pel que fa a informacions de l’àmbit de la Generalitat de Catalunya, la rectora explica 
que el nou secretari d’Universitats, Francesc Xavier Grau, antic rector de la Universitat 
Rovira i Virgili, coneix molt bé el problema del finançament universitari i diu que 
planteja recuperar la xifra que les universitats tenien el 2011, alhora que informa 
també que el doctor Gómez Pallarès, professor i antic vicerector de la UAB, ha estat 
nomenat director general de Recerca. Així mateix, la rectora explica que la 
convocatòria prevista sobre excel·lència dels departaments s’endarrereix i que es 
modificarà per tal que hi puguin participar departaments més petits. 
  
A continuació, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, informa de la 
previsió de l’oferta pública per al 2019, comenta la xifra de baixes de personal que hi 
ha hagut als efectes de la taxa de reposició i diu que al final es preveu arribar a una 
oferta al voltant d'unes 80-90 places, la qual cosa, si a més s’aprova la taxa 
d’estabilització dels interins, valora molt positivament, si bé diu que cal acabar de 
concretar les xifres. 
  
Tot seguit, el gerent, senyor Tintoré, informa de l’increment retributiu que preveu la 
Llei de pressupostos per a tot el PDI i el PAS consistent en un 1,5% des de l’1 de gener 
de 2018 i el 0,25% a partir del mes de juliol i un 0,20% addicional i diu que ara s’està a 
l’espera de la publicació del decret de la Generalitat que disposi l’aplicació d’aquests 
increments. Quant a l’oferta d’ocupació pública, el gerent explica que ara s’està 
treballant en l’oferta addicional a la que ja es va aprovar, la qual cosa ajudarà a 
l’estabilització del personal, alhora que informa també de l'anàlisi que s’està fent de la 
situació del personal de capítol VI, tot distingint el personal finançat a càrrec del 
pressupost general, el personal cofinançat que podria passar a capítol I i el personal 
amb finançament específic a càrrec de projectes de recerca. 
  
Acabada la intervenció del gerent, la rectora diu que proposarà a l’ACUP una reunió 
per analitzar quines mesures es poden prendre davant la difícil situació econòmica, ja 
que la Generalitat considera que els increments els haurien d’assumir les universitats, 
consideració en la que, evidentment no s'hi està d'acord, tot i que la UAB farà tot el 
possible per pagar aquests increments. 
  
Respecte al procés de matrícula d’enguany, la rectora valora positivament els resultats, 
diu que hi ha hagut un increment de les peticions en primera i segona opció i s’han 
omplert els nous graus i demana al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, 
doctor Ros, perquè ampliï la informació. 
  
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, informa que en 
aquests moments està en curs el procés d’assignacions, diu que hi ha un 2,5% més 
d’estudiants de grau i el mateix percentatge de crèdits matriculats que l’any passat i 
que respecte als màsters, hi ha un 10% més d’estudiants i un 10% més de crèdits 
matriculats, tot i que de moment són xifres provisionals, alhora que valora 
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positivament el model d’arquitectura de titulacions que va aprovar el Claustre. Així 
mateix, informa del procés d’acreditació de centres, comenta que cada centre aplica el 
seu model particular a partir del general establert per la Universitat i diu que els 
centres que han endegat aquest procés ara per ara són la Facultat de Ciències de la 
Comunicació, la Facultat de Filosofia i Lletres i la Facultat de Psicologia i agraeix la tasca 
de totes les persones que estan treballant en aquesta qüestió. 
  
A continuació, la rectora informa del debat que s’ha iniciat al campus sobre el Pla 
Estratègic 2030, mitjançant la programació de diverses sessions i demana la 
participació de tota la comunitat universitària en relació a aquest assumpte. També 
informa de la propera convocatòria de beques Erasmus Plus del Banco de Santander i 
de la situació de la UAB a diversos rànquings d’universitats, tot destacant que la UAB 
millora posicions en el rànquing del Times Higher Education World University Rankings 
(THE WUR) i en el QS World University Rankings (QS WUR) i agraeix el PDI i el PAS que 
fan possible la millora continua de la Universitat. 
  
Finalment, la rectora es refereix a un assumpte que l’ha afectat profundament i, en 
aquest sentit, es refereix a la sentència dictada en el recurs contenciós administratiu 
interposat per Joves SCC UAB contra la resolució denegatòria de la UAB de la seva 
inscripció en el Directori de Col·lectius de la UAB. La rectora explica que discrepa 
totalment de les consideracions i pronunciament de la sentència, la qual afirma que la 
UAB ha vulnerat els drets fonamentals de no discriminació per raó d’opinió, el dret a la 
llibertat ideològica, el dret a la llibertat d’expressió i el dret a l’educació dels 
interessats, diu que l’informe del fiscal no té cap base i no s’ha comprovat res, només 
es basa en l’acusació, diu l'informe que el Consell de Govern és independentista i la 
rectora feixista i que la sentència segueix la mateixa línia en el sentit que la UAB no ha 
respectat els drets fonamentals esmentats. La rectora comenta que de cara a la 
procedència de recórrer o no la sentència hi havia opinions que consideraven que era 
millor no recórrer i fer una defensa política d'aquest assumpte mentre que altres 
opinions consideraven que calia  fer una defensa jurídica i recórrer la sentència; 
finalment, la rectora diu que ha assumit la seva responsabilitat i ha decidit interposar 
recurs perquè no pot admetre cap de les arguments en que es basa la sentència, alhora 
que recorda  que aquest Consell de Govern no solament no ha fet cap actuació de 
vulneració de drets fonamentals sinó que precisament ha fet bandera de respecte als 
drets fonamentals. 
  
Finalment, la rectora recorda que el motiu de la no inscripció al Directori de col·lectius 
va ser que la proposta de programació que va presentar Joves SCC UAB no s’ajustava a 
la normativa, que es van fer diverses reunions amb els interessats per explicar aquesta 
qüestió i que no es va demanar rectificació de les seves opinions polítiques sinó que 
fossin fidels a la veritat en les seves afirmacions. 
  
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions en què participen el doctor Gairín, que 
expressa el seu suport a la rectora per la decisió que va prendre pel que fa a la 
interposició de recurs contra la sentència per l’assumpte de Joves SCC-UAB tal com ja li 
va manifestar en el seu dia, alhora que demana que als estudiants de doctorat que 
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provenen de màsters propis que han passat pels mateixos controls que els màsters 
oficials se’ls convalidi un nombre superior de crèdits que els que es convaliden 
actualment; el senyor Montesinos, que s’interessa per la qüestió de quan i com es 
pagarà el 0,20% d’increment retributiu addicional, alhora que s’interessa per saber 
com es concedeixen les beques de la Generalitat; el doctor Carbonell, que demana a la 
rectora que no assumeixi ella sola la decisió d’interposar recurs contra la sentència a 
què ha fet esment sinó que es tracta d’una qüestió de dignitat que ha d’assumir tota la 
Universitat, comenta que les formes d’actuació d’alguns grups són pocs lleials a la 
institució i que hi ha hagut alguns casos que han intentat enfrontar facultats i que cal 
estar alerta per tal d’evitar-ho, alhora que diu que cal felicitar-se per l’èxit de la 
matrícula i l’èxit dels nous graus ja que això és un al·licient perquè es presentin nous 
projectes; la doctora Recoder, que diu que és urgent revisar la regulació de la disciplina 
acadèmica, recorda que el Reglament vigent és de l’any 1954, que hi ha temes 
gravíssims que són difícils d’encaixar en aquesta normativa i demana a la rectora que 
plantegi aquesta qüestió als òrgans competents; el doctor Branchadell, que diu que 
reitera el suport a la rectora pel tema de Joves SCC UAB, diu que no és una decisió 
individual sinó col·lectiva alhora que demana més informació sobre la qüestió de les 
beques de col·laboració i també per les accions que es facin contra la Generalitat. 
  
Tot seguit, la vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat, doctora Moreno, intervé en 
relació amb la qüestió de les estades de pràctiques i els ajuts de col·laboració, diu que 
a la UAB estan sota la regulació del decret que regula les pràctiques dels estudiants i 
que les antigues beques de col·laboració s’han transformat en ajuts de col·laboració 
d'acord amb les disposicions de l’esmentat decret el qual, entre altres aspectes,  
exigeix relacionar-los amb els estudis corresponents. 
  
Finalment, la rectora expressa la seva satisfacció perquè han augmentat les notes de 
tall, pren nota de la petició de la doctora Recoder per a traslladar-la als òrgans 
competents i agreix el suport dels degans i resta de membres del Consell de Govern pel 
suport que ha tingut en relació amb la qüestió del procediment judicial interposat per 
Joves SCC UAB. 
 
 
 
3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 
 
3.1 Modificació del Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
d’universitat 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector recorda l’acord del Consell de Govern de data 4 de 
maig de 2017, pel qual es va aprovar el model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic d’Universitat i de les places d’agregat, comenta que l’experiència en la 
convocatòria de 2017 en la priorització de les places ha fet necessària plantejar una 
proposta de modificació dels models i criteris de priorització, sobretot pel que fa a la 
puntuació de la recerca de manera que no fos tan elevada ja que estava al voltant del 



8 
 

80%, explica els canvis principals i diu que la Comissió de Personal Acadèmic va acordar 
informar favorablement la modificació del Model i criteris de priorització de les places 
de catedràtic d’universitat en la seva sessió de data 19 de juliol de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació del model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic d’Universitat en els termes que consten al document que s’annexa (annex 
núm. 1) 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
  
TERCER.- Encarregar el vicerector Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
 
3.2 Modificació del Model i criteris de priorització de les places de catedràtic contractat 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector recorda l’acord del Consell de Govern de data 12 de 
juliol de 2017, pel qual es va aprovar el model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractat i, igual que el punt anterior, explica també que l’experiència en 
l’aplicació del model i la priorització de les places ha fet necessària plantejar una 
proposta de modificació dels models i criteris de priorització, explica els canvis 
principals i diu que la Comissió de Personal Acadèmic va acordar informar 
favorablement la modificació del Model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractat en la seva sessió de data 19 de juliol de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació del model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractat en els termes que consten al document que s’annexa (annex 
núm. 2) 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
  
TERCER.- Encarregar el vicerector Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
3.3 Modificació del Model i criteris de priorització de les places de professor agregat 
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Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, igual 
que els punts anteriors i amb els mateixos arguments, presenta aquest punt. El 
vicerector recorda l’acord del Consell de Govern de data 4 de maig de 2017, pel qual es 
va aprovar el model i criteris de priorització de les places de catedràtic d’Universitat i 
de les places d’agregat, comenta que l’experiència en l’aplicació del model i la 
priorització de les places ha fet necessària plantejar una proposta de modificació dels 
models i criteris de priorització, explica els canvis principals i diu que la Comissió de 
Personal Acadèmic va acordar informar favorablement la modificació del Model i 
criteris de priorització de les places de professor agregat en la seva sessió de data 19 de 
juliol de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació del model i criteris de priorització de les places de 
professor agregat en els termes que consten al document que s’annexa (annex núm. 
3). 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
  
TERCER.- Encarregar el vicerector Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
 
4.Afers acadèmics: 
 
4.1 Extinció de títol de grau propi 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, 
doctor Ros, presenta aquest punt. El vicerector presenta la proposta d’extinció del títol 
de grau propi Gestió de Ciutats Intel·ligents i Sostenibles, explica que aquest títol 
actualment ja és oficial i exposa que la proposta de supressió del títol de grau propi va 
ser informada favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 18 de 
setembre de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la supressió del títol de grau propi següent: 
  
Gestió de Ciutats Intel·ligents i Sostenibles 
 
SEGON.- Elevar l'aprovació de la supressió del títol de grau propi al Consell Social per 
tal que exerceixi les seves competències. 
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TERCER.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
4.2 Modificació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
 
Per indicació de la rectora, la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació 
Contínua, doctora Feijóo, presenta aquest punt. La doctora Feijóo presenta les 
peticions de modificació de títols de màster propi que han estat presentades a l'Escola 
de Postgrau, diu que revisada la documentació justificativa corresponent les propostes 
reuneixen els requisits exigits per la UAB per a la modificació d'aquest tipus de títols i 
que les propostes de modificació de títols de màster propi que es presenten van ser 
informades favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 18 de 
setembre de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la modificació del títols de màster propi següent: 
  
Màster en Atenció d’Infermeria a la Persona amb Problemes Cardíacs, que passa a 
denominar-se màster en Infermeria de Cures Avançades a la Persona amb Problemes 
Cardiovasculars 
 
Màster en Etologia Clínica, que passa a denominar-se màster en Etologia d’Animals 
de Companyia 
 
SEGON.- Elevar la modificació de títols de màster propi al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
  
TERCER.- Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l'execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
5. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
 
5.1 Modificació del Reglament de l’Escola de Postgrau 
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Per indicació de la rectora, la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació 
Contínua, doctora Feijóo, presenta aquest punt. La doctora Feijóo expressa la 
necessitat de modificar el reglament de l’Escola de Postgrau per adaptar-lo a les 
necessitats actuals de l’Escola pel que fa a la periodicitat de les reunions del Consell 
Acadèmic i de la Comissió Permanent del Consell Acadèmic i diu que la proposta de 
modificació del Reglament de l’Escola de Postgrau va ser informada favorablement a la 
sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 18 de setembre de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació del Reglament de l’Escola de Postgrau de la UAB en 
els termes que s’annexen (annex núm. 4): 
  
Capítol I. El Consell Acadèmic de l’Escola de Postgrau 
  
     “Article 13. El ple del Consell Acadèmic 
 
    El ple del Consell Acadèmic es reuneix almenys una vegada cada sis mesos. En la 
primera sessió de cada curs fixa el calendari d’actuacions.” … 
 
    “Article 14. La Comissió Permanent del Consell Acadèmic    
 
    La Comissió Permanent es reuneix, com a mínim, una vegada al mes, sempre i 
quan hi hagi assumptes a tractar per part d’aquesta.” … 
 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor de la modificació del Reglament de l’Escola 
de Postgrau a partir del dia següent de la seva aprovació per part del Consell de 
Govern, i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
TERCER. Comunicar el present acord a l’Escola de Postgrau. 
 
 
 
5.2 Modificació del Reglament del Departament de Medicina i Cirurgia Animals 
 
Per indicació de la rectora, el secretari general suplent, doctor Gispert, presenta aquest 
punt. El doctor Gispert explica que en data 3 de juliol de 2018 el Consell de 
Departament ha aprovat la proposta de modificació del Reglament del Departament 
de Medicina i Cirurgia Animals i que els canvis principals afecten a la regulació de les 
competències atorgades a la Comissió Executiva del Departament, alhora que informa  
que la proposta de modificació del Reglament que es presenta s'ajusta al Reglament 
marc de facultats i escoles universitàries, departaments i instituts universitaris 
d'investigació i centres de recerca propis i als Estatuts de la UAB i a la resta de 
normativa vigent. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Ratificar la modificació del Reglament del Departament de Medicina i 
Cirurgia Animals de la UAB en els termes que s’annexen (annex núm. 5). 
 
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva aprovació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la 
UAB. 
  
TERCER. Comunicar el present acord al Departament de Medicina I Cirurgia Animals. 
 
 
 
5.3 Creació de l’Institut de Recerca de l’Esport 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de transformar el 
Centre d’Estudis Olímpics (CEO) en institut d’investigació propi amb la denominació 
Institut de Recerca de l’Esport de la UAB i informa que ateses les dimensions i activitat 
científica desenvolupada pel CEO i per diversos grups de recerca de la UAB en temes 
relacionats amb l’esport, justificades a la memòria científica, és interès de la seva 
direcció ser reconegut com a Institut propi de recerca. Així mateix, informa que la 
despesa per la transformació d’aquest centre en institut es preveu que sigui mínima ja 
que s’utilitzaran els mateixos espais i recursos humans, alhora que exposa que en data 
19 de setembre de 2018 aquesta proposta va ser informada favorablement per la 
Comissió d’Investigació. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Obrir un període d’informació de 15 dies per tal que els departaments, 
instituts universitaris d’investigació, facultats i escoles puguin presentar al·legacions 
en relació amb el reconeixement el Centre d’Estudis Olímpics (CEO) com a institut 
d’investigació propi de la UAB, amb la denominació ‘Institut de Recerca de l’Esport’, 
d’acord amb la memòria científica que incorpora el projecte de Reglament i la 
proposta de cens inicial. 
  
SEGON.- Encarregar el vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment de l'acord primer. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
5.4 Reconeixement de la Unitat Associada INC-VHIR en Teràpia Gènica 
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Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica la sol·licitud presentada pel 
director de l’Institut de Neurociències relativa a que el Grup de Recerca de Teràpia 
Gènica al sistema nerviós de la Fundació Hospital Vall d’Hebron Institut de Recerca 
(VHIR) sigui reconegut com a unitat associada a l’esmentat Institut, comenta la 
necessitat d’enfortir els lligams amb els instituts de recerca i diu que en data 19 de 
setembre de 2018 la proposta ha estat informada favorablement per la Comissió 
d’Investigació. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Aprovar el reconeixement del Grup de Recerca de Teràpia Gènica al 
Sistema Nerviós del VHIR com a Unitat Associada de Recerca a l’Institut de 
Neurociències de la UAB (Estructura de recerca d’acollida) de conformitat amb allò 
establert en la normativa de la UAB en matèria d’investigació (text refós de la 
Normativa UAB en matèria d’investigació). 
  
SEGON.- Autoritzar a la rectora o persona en qui delegui per formalitzar amb la 
Fundació Hospital Universitari Vall d’Hebron – Institut de Recerca la formalització del 
conveni de col·laboració de creació de la unitat associada en els termes del 
document annex, facultant-la àmpliament  perquè pugui autoritzar, en nom del 
Consell de Govern, la incorporació de les esmenes o millores de caràcter tècnic que 
siguin necessàries per a la signatura de l’esmentat document (annex núm. 6). 
  
TERCER.- Encarregar el vicerector Recerca i de Transferència l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
No hi ha cap assumpte en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
7. Nomenament de doctor Honoris Causa de la Facultat de Traducció i d’Interpretació 
  
Per indicació de la rectora, el secretari general suplent, doctor Gispert, presenta aquest 
punt. El doctor Gispert presenta la petició formulada pel Deganat de la Facultat de 
Traducció i d’Interpretació, i l'acord de la Junta de la Facultat de data 20 de juny de 
2018 pel qual se sol·licita al Consell de Govern el nomenament de la doctora Anne 
Cheng, com a doctora honoris causa de la UAB, recorda la Normativa que regula el 
procediment per a l’atorgament del títol de doctor honoris causa, aprovada pel Consell 
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de Govern en data 26 de maig de 2004, i demana al doctor Beltran, director del 
Departament de Traducció i d'Interpretació i d'Estudis de l'Àsia Oriental, que en 
aquests moments entra en la sala de juntes, que faci la presentació de la candidatura. 
  
El doctor Beltran explica que la Facultat de Traducció i d’Interpretació va crear una 
comissió per tal d’analitzar les propostes a candidats de doctors honoris causa i que un 
cop acordat que en aquesta ocasió la proposta provingués de l’àmbit dels estudis de 
l’Àsia Oriental, la Junta de Facultat va aprovar la proposta a favor de la doctora Anne 
Cheng. Tot seguit, el doctor Beltran exposa el currículum i la trajectòria acadèmica i 
professional de la doctora Cheng, comenta que és un referent mundial en l’àmbit de la 
seva especialitat i diu que queda acreditat que la seva activitat, en el camp de la 
docència i la recerca la fan mereixedora d’obtenir la distinció com a doctora honoris 
causa (annex núm. 7). 
  
Tot seguit es procedeix a la votació, que té caràcter secret, i, per 32 vots a favor, cap en 
contra i un vot en blanc, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Nomenar la doctora Anne Cheng, doctora honoris causa de la UAB. 
  
Segon.- Encarregar a la secretària general i al vicerector de Relacions Institucionals i 
de Cultura l'execució i el seguiment d'aquest acord. 
  
Tercer.- Comunicar el present acord a la Facultat de Traducció i d’Interpretació. 
 
 
 
8. Afers de tràmit: 
 
8.1 Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador. Avaluació AQU 2018 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que el Decret 405/2006, de 24 d’octubre, 
pel qual s’estableixen les retribucions addicionals del personal docent i investigador 
funcionari i contractat de les universitats públiques de Catalunya estableix que un cop 
certificada l’avaluació per l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari de 
Catalunya, es trasllada al Consell de Govern per tal que pugui formular la proposta 
d’assignació al Consell Social i, en aquest sentit, demana al Consell de Govern que doni 
per bona la proposta presentada. 
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius 
autonòmics per mèrits de recerca del professorat docent i investigador que han 
obtingut avaluació positiva, en els termes de l’annex (annex núm. 8). 
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SEGON.- Comunicar els presents acords a l’Àrea de Personal Acadèmic i de Nòmines, 
per tal que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
TERCER.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
9. Torn obert de paraules 
  
La rectora informa que la UAB ha començat a convocar l’oferta dels primers cursos de 
pregraus, recorda que es tracta d’una formació professional universitària de caràcter 
dual, una part de la qual es fa a institucions o empreses, comenta que el primer curs 
que s’ofereix és de l’àmbit de les tecnologies de la informació i la comunicació i que 
serà impartit bàsicament per professorat de l’Escola d’Enginyeria; així mateix, també 
comenta que s’han previst beques en virtut de l’acord a què ha arribat la UAB amb la 
Diputació de Barcelona, que s’ha fet molta difusió d’aquest tipus d’oferta a tots els 
centres de batxillerat i formació professional, que hi ha altres cursos previstos, entre 
els quals hi ha el de formació de pilots, alhora que comenta també la iniciativa que 
promou l’Associació d’exrectors en el sentit de crear un grup de treball sobre formació 
professional universitària en la línia que ja existeix en altres països com Alemanya i, en 
aquest sentit, la rectora convida als membres del Consell de Govern, als agents socials i 
a les persones interessades que facin propostes respecte a aquesta qüestió. 
  
Tot seguit, la rectora comenta que avui és l’últim dia que la senyora Dolors Pey, cap del 
Gabinet Jurídic, està al Consell de Govern atesa la seva jubilació el proper mes 
d’octubre, recorda que es va incorporar a la UAB l’any 1988 i que l’any 1990 va ser 
nomenada secretària general adjunta, diu que ha jugat un paper destacat al Consell de 
Govern i al Claustre pel suport jurídic que ha donat a aquests òrgans i per la redacció 
de les actes de les sessions i li expressa el seu agraïment per la feina feta i la seva 
dedicació al servei de la Universitat. Els membres del Consell de Govern es manifesten 
amb un fort aplaudiment. 
  
La senyora Pey agraeix les paraules de la rectora, diu que ha estat molt enriquidor 
treballar a la Universitat i estar al Consell de Govern i al Claustre durant tant anys i 
valora molt positivament la seva etapa a la UAB. Els membres del Consell de Govern es 
manifesten de nou amb un aplaudiment. 
  
A continuació intervé el doctor Gairín que, en relació amb la resolució de la darrera 
convocatòria de beques FPI, expressa la seva estranyesa pel fet que moltes universitats 
espanyoles han obtingut un elevat nombre de beques mentre que la UAB gairebé no 
n’ha obtingut, per la qual cosa proposa revisar aquesta qüestió. 
  
El vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez Bonastre, respon la 
intervenció anterior i diu que cal distingir les beques FPI vinculades a projectes de 
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recerca i als resultats de l’avaluació dels projectes del Pla Nacional, i les beques FPU, 
que són més obertes i en les que compta bàsicament el currículum dels candidats i que 
depèn dels estudiats el fet que es presentin a un o altre tipus de beca i diu que, en tot 
cas, es revisarà aquesta qüestió.  
  
D’altra banda, el vicerector de Recerca i de Transferència informa que ahir es va tancar 
la segona convocatòria del programa Talent per a la provisió de cinc places 
d’investigador ordinari cofinançades pels departaments, instituts o grups de recerca, 
comenta que s’han presentat vint-i-una sol·licituds i que els currículums dels candidats 
s’enviaran a l’ Agència de Gestió d'Ajuts Universitaris i de Recerca (AGAUR) per a la 
seva avaluació i que s’informarà al Consell de Govern del resultat. 
  
També informa, el vicerector de Recerca i de Transferència, de la resolució definitiva 
de la convocatòria d’ajuts per donar suport a les activitats dels grups de recerca (SGR), 
comenta que hi ha hagut petites modificacions de la resolució provisional a 
conseqüència de les al·legacions presentades i diu que ara ja només queda la fase de 
recurs i explica que a la UAB hi ha uns dos-cents vuit SGR en total entre grups 
reconeguts, avaluats i finançats i no finançats. 
  
Finalment, el vicerector informa de la proposta de convocatòria del programa de 
suport a departaments i unitats de recerca que preveu endegar la Generalitat de 
Catalunya i comenta que a la propera reunió amb el director general de Recerca 
s’interessarà per aquesta qüestió en cas que encara no s’hagi publicat la convocatòria. 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.50 hores es dóna per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretari general suplent, estenc aquesta acta. 
 
 
El secretari general suplent          Vist i plau 

   La rectora 
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